
 

 

 

 

Folketingets Lovsekretariat 

 

 

København, den 6. marts 2009 

Sagsnr.: 15237 

  

 

 

 

 

 

 

Folketinget har i skrivelse af 27. februar 2009 (spørgsmål S 1486) anmodet om min 

besvarelse af følgende af Per Clausen (EL) stillede spørgsmål: 

 

Spørgsmål S 1486: 
 

”Er ministerens prioritering af forskning i GMO-baseret økologi udtryk for, at 

ministeren har planer om at tillade GMO-foder i økologisk produktion?” 

 

Svar: 
 

De fælles EU-regler for økologisk produktion forbyder anvendelse af GMO’er.  Jeg har 

ikke planer om at arbejde for en ændring af reglerne.  

 

Jeg ønsker en fortsat udvikling af den økologiske produktion. I det omfang 

bioteknologien kan fremme denne udvikling, er jeg positiv. Derimod prioriterer jeg ikke 

som anført ”forskning i GMO-baseret økologi”. 

 

 

 

 

Eva Kjer Hansen 

 

 

/Anette Engelund Friis 
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